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Χάλια οι συνθήκες  
στο γκαράζ της καθαριότητας

15νθΗμερΗ  εΦΗμερΙΔΑ  ΤΟΠΙΚΗΣ  ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗΣ                    15 ΟΚΤΩΒρΙΟΥ 2022                                          ΚΩΔ.: 3483                                                              Αρ. Φ. 228

                                                                                                       Σελ: 3ΗρΑΚΛεΙΟ 

Εργοτάξια παραμένουν τα σχολεία όπου 
γίνονται εργασίες για την αποκατάσταση 
από το σεισμό του 2019. 

Συνεχίζεται 
το μπάχαλο 
με τα σχολεία

μεΤΑμΟρΦΩΣΗ                   Σελ: 4

“να δοθούν 30 ώρες 
– εντολή Δημάρχου”
Στο φως τα παιχνίδια με τις 
επιλεκτικές υπερωρίες. 
Σε δύσκολη θέση η δημο-
τική αρχή Σαραούδα.

ΔΙΑΒΑΣΤε ΑΚΟμΑ:
νεΑ ΙΩνΙΑ                                      Σελ: 8

“Χαστούκι” από το Στε! 
Άκυρη η σύνθεση  
της σχολικής επιτροπής!
Ως το Συμβού-
λιο της Επικρα-
τείας έφτασαν 
οι λαθροχειρίες 
της διοίκησης 
Θωμαϊδου

ν. ΦΙΛΑΔεΛΦεΙΑ                       Σελ: 6

Λυκόβρυση - Πεύκη:
Φεύγει ο Τάσος Μαυρίδης    σελ. 10

ν. Ιωνία: 

Με τον Παναγιώτη Μανούρη  
ο Παύλος Ραβάνης         σελ. 10 

ν. Φιλαδέλφεια: 
Οι δράσεις του Σ. Γατσούλη     σελ. 11

μεταμόρφωση: 
Ακόμα μια δίωξη εργαζομένης από τον 
Στράτο Σαραούδα     σελ. 13

Λυκόβρυση - Πεύκη: 
Δεν μοιράζονται σωστά τα χρήματα στα 
σχολεία, λένε οι δάσκαλοι    σελ. 13  

ν. Ιωνία: 
Μήνυση σε πολίτη  
(με την τσέπη του Δήμου)    σελ. 14 

Ηράκλειο: 
Είναι νόμιμα τελικά τα καύσιμα από την 
πλαϊνή πόρτα      σελ. 14

Αντιπαράθεση δημοτικής αρχής 
με το σωματείο εργαζομένων
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ΙΔΙΟΚΤΗΤΗΣ:
εΚΦρΑΣΗ Ο.ε.

ΕΚΔΟΤΗΣ - ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ:
ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΑρΑΒΑΚΟΣ

Tηλ: 210 2853399
e-mail: info@ekfrasi.net

Ας κρατηθούμε λίγο με 
τις ποινές, τις εκτελέσεις κλπ

Η μπόχα που αναδύεται το τελε-
ταίο διάστημα από μια κοινωνία 
σε σήψη, οδηγεί κάποιους αν-
θρώπους, υπό το κράτος της αγα-
νάκτησης, να “προτείνουν” εκτε-
λέσεις, κρεμάλες, κλπ.
Έτσι επιστρέφουμε στην εποχή 
λίγο πριν το διαφωτισμό,  δηλα-
δή στο Μεσαίωνα. Άνθρωποι θα 
εκτελούνται κι αν καμιά φορά 
έχει γίνει και λάθος Ε , τι να κά-
νουμε; Συμβαίνουν και αυτά. 
 Εκτελέσεις κάνουν και στις Ηνω-
μένες Πολιτείες αλλά εκεί γίνο-
νται και τα αγριότερα εγκλήματα. 
Οι εκτελέσεις δεν σταμάτησαν τα 
εγκλήματα. Όποιος πιστεύει ότι με 
το να γίνουμε πχ σαν τη Σαουδική 
Αραβία θα λυθούν τα προβλήμα-
τα ξεγελιέται. Το πρόβλημα είναι 
η φτώχεια. Είναι τα 600 ευρώ 
μισθός και αν τα βρεις. Με 600 
ευρώ μισθό δουλεύεις 12 ώρες 
και είναι ζήτημα αν προλαβαίνεις 
να πεις “καληνύχτα” στο παιδί 
σου, πόσο μάλλον να το ακούσεις. 
Το νομικό πλαίσιο είναι υπεραρ-
κετό, αρκεί να εφαρμόζεται. Αυτό 
που χρειάζεται είναι η κοινω-
νική αλλαγή που δεν θα καταδι-
κάζει παιδιά στη φτώχεια, στην 
περιθωριοποίηση, στην ανάγκη. 
Ξέρω ότι είναι δύσκολα αυτά που 
λέω, αλλά τόσα χρόνια επιλέξαμε 
τα "εύκολα": τα survivor, τα the 
next top model, την γκλαμουριά 
και τη Μύκονο. Αν δεν αλλάξει 
όλη αυτή η αντίληψη η κοινωνία 
θα πέφτει όλο και περισσότερο. 
Και η αλλαγή είναι δύσκολη, αλλά 
είναι μονόδρομος. Ο άλλος δρό-
μος είναι η ζούγκλα

Του Εκδότη

Το ειδικό δρομολόγιο του 
Δήμου Ηρακλείου για τη με-
ταφορά των φοιτητών της 
πόλης προς την Πανεπιστη-
μιούπολη του Ζωγράφου 
ξεκινά τη Δευτέρα 17 Οκτω-
βρίου. Το λεωφορείο θα 
αναχωρεί κάθε ημέρα στις 
8.00 το πρωί από τον κόμβο 
του προαστιακού επί της λε-
ωφόρου Ηρακλείου.
 Για έκδοση πάσου οι φοιτη-
τές θα απευθυνθούν στο γρα-
φείο των Σχολικών επιτρο-
πών του Δήμου (1ος όροφος 

δημαρχείου) από Δευτέρα 
έως Πέμπτη από τις 8.00 έως 
τις 13.00. Όσοι έχουν ήδη το 
σχετικό πάσο δεν χρειάζεται 
να το ανανεώσουν. 
Απαραίτητα δικαιολογητικά: 
αντίγραφο εγγραφής της σχο-
λής τους, φωτογραφία, λογα-
ριασμός ΔΕΚΟ ή άλλου οργα-
νισμού που να αποδεικνύεται 
η κατοικία στο Ηράκλειο. 

Τηλέφωνα επικοινωνίας: 
2132000105 και 
2132000221.

ΗρΑΚΛεΙΟ 

Πλούσια δράση από την εργατική Λέσχη  
νεΑ ΙΩνΙΑ 

Για άλλη μια χρονιά η ερ-
γατική Λέσχη νέας Ιωνίας 
έχει ένα πλήρες πρόγραμμα 
δραστηριοτήτων, μαθημά-
των και εργαστηρίων. Στο 
νέο χώρο της Λέσχης στην 
πλατεία Αναξαγόρα (Σου-
λίου και Δέρκων) θα πραγ-
ματοποιούνται μαθήματα 
χορού για μικρούς και με-

γάλους, μαθήματα κιθάρας 
ενώ σταθερά λειτουργεί 
και η ομάδα μπουζουκιού 
και φέτος θα λειτουργεί και 
ομάδα προβολών.
Θα διεξάγονται ακόμα μα-
θήματα αυτοάμυνας, θα 
υπάρχουν μαθήματα ισπα-
νικών και σύντομα θα ξε-
κινήσει το εργαστήρι επε-

ξεργασίας εικόνας. Όπως 
κάθε χρονιά, έτσι και φέτος, 
θα γίνονται δωρεάν μαθή-
ματα σε μαθητές Λυκείου. 
Για πληροφορίες καλέστε 
στο 6940980810 ή επικοι-
νωνήστε μέσω του elni.
ydragogeio@gmail.com ή 
στη σελίδα της Εργατικής 
Λέσχης στο facebook. 

Την Κυριακή 16 Οκτωβρί-
ου θα διεξαχθούν οι αγώ-
νες «Αρβανίτεια 2022» στη 
Μεταμόρφωση με δωρεάν 
συμμετοχή. θα ξεκινήσουν 
στις 10.00 από το Δημαρ-
χείο της πόλης όπου και θα 
καταλήξουν. Οι κατηγορίες 

των διαδρομών χωρίζονται 
σε 100 μέτρα, 500 μέτρα, 
1.700 μέτρα και 5.000 μέτρα. 
Ο Δήμος μεταμόρφωσης 
αναφέρει: «Στόχος δεν είναι 
η Νίκη, αλλά η Συμμετοχή 
και η προσέλκυση των πολι-
τών στον Αθλητισμό. νικη-

τές είναι όλοι όσοι τρέξουν 
και τερματίσουν στο δικό 
τους ρυθμό.» Ο φετινός 
αγώνας, μετά από 3 χρόνια 
απουσίας, διοργανώνεται 
προς τιμή του Βαλκανιονίκη 
και δημότη της πόλης Κώ-
στα Αρβανίτη.

ΑρΒΑνΙΤεΙΑ 2022

Ξεκινά το ειδικό δρομολόγιο 
για τους φοιτητές

μεΤΑμΟρΦΩΣΗ 
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Ένα μήνα μετά τον “αγιασμό” τα σχολεία 
του Ηρακλείου παραμένουν στην ίδια 
κατάσταση. Το 5ο Δημοτικό είναι “ερ-
γοτάξιο”, το 4ο έχει ακόμα προβλήματα 
ενώ στο 1ο Γυμνάσιο δεν έχει υπάρξει 
καμία εξέλιξη με το τελευταίο κτίριο του 
συγκροτήματος, που κρίθηκε ασφαλές 
με τον αντισεισμικό κανονισμό του 1959! 

Σε πρόσφατη συνεδρίαση του Δημοτι-
κού Συμβουλίου η αντιπολίτευση ζήτησε 
να εισαχθεί το θέμα των σχολείων προς 
συζήτηση με την διοίκηση να αρνείται 
επικαλούμενη τον κανονισμό για τα εκτός 
ημερησίας θέματα. Ο Δήμαρχος, νίκος 
μπάμπαλος, εμφανίστηκε καθησυχαστι-
κός δηλώνοντας πως οι εργασίες στο 5ο 
θα έχουν ολοκληρωθεί μέχρι το τέλος 
του έτους. «Ποιου έτους δεν μας είπε 
όμως» σχολίασε καυστικά ο Σύλλογος 
εκπαιδευτικών «Γ. Σεφέρης». Άλλωστε ο 
κ. Μπάμπαλος φαίνεται να είχε διαβεβαι-
ώσει γονείς και καθηγητές ότι το σχολείο 
θα ήταν έτοιμο μέχρι την έναρξη της χρο-
νιάς, όπως αναφέρουν οι ίδιοι. Σχετικά με 
το 4ο υποστήριξε ότι δύο αίθουσες έχουν 
πρόβλημα με την υγρασία και τη μούχλα, 
το οποίο σύντομα θα έχει λυθεί. Σύμφω-
να βέβαια με τον «Σεφέρη» το πρόβλημα 
εντοπίζεται στο ανακαινισμένο τμήμα του 
σχολείου. 

Γ. μανώλας: Πολιτική επιλογή 
του Δημάρχου να κριθεί ασφα-
λές το κτίριο με τον αντισεισμι-
κό του 59’ 
Ο Σύλλογος Γονέων και κηδεμόνων του 
1ου Γυμνασίου προσπάθησε με συνέ-
ντευξη τύπου να αναδείξει το ζήτημα 
που έχει προκύψει στο 1ο Γυμνάσιο. Με 
μια αναλυτική παρουσίαση ο πρόεδρος, 
Γιάννης μανώλας, ανέφερε όλο το ιστο-
ρικό της υπόθεσης φτάνοντας μέχρι το 
σήμερα. Θυμίζουμε πως αυτή τη στιγμή 
τα δύο κτίρια, που κρίθηκαν ανεπαρ-
κή με τον αντισεισμικό κανονισμό του 
2017, έχουν επισκευαστεί. Το ανατολικό 
κτίριο, όμως, κρίθηκε ασφαλές με τον 
αντισεισμικό του 1959! 
Ο κ. Μανώλας υποστήριξε ότι όλο το σχο-
λικό συγκρότημα έχει χτιστεί με τον ίδιο 
τρόπου και τις ίδιες προδιαγραφές, οπό-
τε πιθανότατα με τον αντισεισμικό του 17’ 
θα κρινόταν ανεπαρκές και το ανατολικό 

κτίριο. Ξεκαθάρισε πως πρόκεται για μια 
πολιτική επιλογή της διοίκησης, η οποία 
εκμεταλλεύτηκε ένα νομικό κενό καθώς 
το σχολείο είναι αυθαίρετο, ώστε να μην 
πάει σε εκλογές με ανοιχτό το θέμα του 
1ου Γυμνασίου τέσσερα χρόνια μετά τον 
σεισμό του 2019.  “Ο υπεύθυνος έχει 
όνομα και λέγεται νίκος μπάμπαλος” 
δήλωσε ο πρόεδρος του Συλλόγου προ-
σθέτοντας πως μπορεί να είναι νόμιμος 
ο έλεγχος που έγινε αλλά δεν είναι ηθικό 
και το 1ο Γυμνάσιο θα έπρεπε να ελεγχθεί 

με τον ισχύοντα αντισεισμικό κανονισμό. 

Το “μπαλάκι” στους μηχανικούς
Ο κ. μπάμπαλος από τη μεριά του υπο-
στήριξε ότι το σχολείο είναι ασφαλές και 
πως «την υπογραφή για την ασφάλεια 
των παιδιών την βάζουν οι μηχανικοί 
και η τεχνική υπηρεσία». Χωρίς να δώ-
σει κάποιες απαντήσεις για το λόγο που 
δεν ζήτησε το σχολείο (1ο Γυμνάσιο – μια 
πτέρυγα) να μελετηθεί με τον αντισεισμι-
κό του 2017,  ζήτησε να κρατούνται χαμη-
λοί τόνοι γύρω από ζητήματα που αφο-
ρούν παιδιά. 

Δείτε χαρακτη-
ριστικό απόσπα-

σμα της συνέ-
ντευξης τύπου 

σκανάροντας 
τον παρακάτω 
σύνδεσμο QR 

ΗρΑΚΛεΙΟ 

Συνεχίζεται το “μπάχαλο” με τα σχολεία

“Τρέχουν”
τα μαθήματα 
σε σχολεία - 
εργοτάξια
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Σάλος με τις υπερωρίες 
μεΤΑμΟρΦΩΣΗ  

Σάλος έχει δημιουργηθεί 

στη μεταμόρφωση από την 

αποκάλυψη του πως κά-

ποιοι στο Δήμο μεταμόρ-

φωσης υπολογίζουν τις 

υπερωρίες λίγων εργαζομέ-

νων (όχι όλων), με «εντολή 

Δημάρχου».
 
Από σχετικό αρχείο που είδε το 
φως της δημοσιότητας, φαίνε-
ται ότι υπάρχουν εργαζόμενοι 
που λαμβάνουν υπερωρίες 
επειδή «το λέει ο Δήμαρχος».

 Άλλος έχει το μέγιστο 9 ημέ-
ρες εργασίας στον Αύγουστο, 
με Κυριακές συμπεριλαμβα-
νόμενες (αδιευκρίνιστο αν ερ-
γάστηκε αυτές τις ημέρες) και 

λαμβάνει επιπλέον 35 ώρες 

(Κυριακές, απογεύματα, νυ-

χτερινά). Σε άλλη περίπτωση 

εργαζόμενος/η σε γραφείο 

λαμβάνει 82(!) ώρες σε υπε-

ρωρίες, νυχτερινά, Κυριακές 

και νύχτες Κυριακών, ενώ δεν 
θεωρείται καθόλου απίθανο να 
λαμβάνει και το επίδομα ανθυ-
γιεινής εργασίας.
Αυτά που ήρθαν στη δημοσιό-
τητα εξηγούν με πειστικό τρό-

πο το γιατί εδώ και 
κάποιους μήνες 
η διοίκηση Σαρα-
ούδα δεν αναρτά 
στη Διαύγεια τις 
υπερωρίες όλων 
των εργαζομένων. 
Προφανώς για να 
έχει την άνεση να 
κάνει όποια διά-
κριση θέλει μεταξύ 
των εργαζομένων 
μέσω της διανομής 
α μ φ ι λ ε γ ό μ ε ν ω ν 
υπερωριών για τη 
δημιουργία παρα-
ταξιακού «στρα-
τού».

«Γιάννης κερνάει, 
Στράτος πίνει…» 
σχολίασε με νόημα 
η ΔΑΣ ΟΤΑ Μετα-
μόρφωσης λέγο-
ντας πως κάποιοι 
λαμβάνουν υπε-
ρωρίες με «εντο-
λή Δημάρχου» και 
τη συναίνεση του 
προέδρου του σω-
ματείου. Η ΔΑΣ 
έχει καταγγείλει 

«την αξιοποίηση των εκτός 
τακτικών αμοιβών αποδοχών 
(υπερωρίες, Κυριακές κλπ), 
ως μηχανισμό διάσπασης των 
εργαζομένων και συναλλαγής 
με τη Δημοτική Αρχή». 
 
Η αποκάλυψη αυτή ακολουθεί 
τις συζητήσεις για το θέμα των 
υπερωριών που έχουν γίνει 
κατ' επανάληψη στο δημοτικό 
συμβούλιο, στο οποίο η διοίκη-
ση Σαραούδα κάνει την "αθώα 
περιστερά". Το γεγονός που 
προκύπτει είναι ότι δημόσιο 
χρήμα μοιράζεται με αδιαφανή 
κριτήρια και με απόλυτη ευθύ-
νη της διοίκησης και του κ. Σα-
ραούδα προσωπικά.

«Σφυροκόπημα» 
από την αντιπολίτευση 
Ο  Β. Καραβάκος, επικεφα-
λής της «Συμμαχίας Πολιτών», 
υποστήριξε πως η ευθύνη 
ανήκει ακέραιη στη διοίκηση 
που χρησιμοποιεί με αδιαφανή 
τρόπο το δημοτικό χρήμα και 
χωρίζει τους εργαζόμενους 
σε «δικούς μας» και στους 
«άλλους». «Αυτή η τακτική 
πρέπει να τελειώσει τώρα» 
πρόσθεσε. «Πρέπει να βγουν 
όλα στη ΔΙΑΥΓΕΙΑ και να είναι 
όλα πεντακάθαρα» εξήγησε. 
«Από πότε ο Δήμαρχος μοι-
ράζει υπερωρίες;» αναρωτή-
θηκε ο επικεφαλής της «Νέας 

Πορείας», Γ. Χρονόπουλος. 
Ο επικεφαλής της ΛΑΣ, Π. μα-
κρίδης, τόνισε πως πρόκειται 
για «μεγάλο σκάνδαλο» και 
σημείωσε ότι «ο ένας εργαζό-
μενος δούλευε 3 ώρες και ο... 
"δικός μας", 90 ώρες!». «Είτε 
κάτι δεν πάει καλά με τις υπε-
ρωρίες είτε έχετε εργαζόμε-
νους που δουλεύουν 15 ώρες 
τη μέρα» πρόσθεσε. Το θέμα 
σχολίασε και ο ν. Ζυγούνας 
υποστηρίζοντας ότι ο Δήμαρ-
χος Στράτος Σαραούδας είναι 
υπόλογος για «έκνομες πρά-
ξεις». 

Έκθετη η διοίκηση – 
Σε «αμηχανία» ο Δήμαρχος 
Ο κ. Σαραούδας προσπαθώ-

ντας να εξηγήσει τα «ανεξή-

γητα» υποστήριξε ότι οι συ-

γκεκριμένοι υπάλληλοι του 

Δήμου αυτό το καλοκαίρι 

κατάφεραν να κάνουν πάρα 

πολλά έργα ενώ 7 χρόνια δεν 

είχαν καταφέρει τίποτα! Στη 

συνέχεια, μάλιστα, τόνισε ότι 

δεν προκύπτει κάποιο ζήτημα 

καθώς δεν υπάρχει αύξηση 

στα χρήματα των υπερωριών. 

Η κριτική που του ασκήθηκε 

όμως δεν είχε να κάνει με την 

αύξηση των δαπανών αλλά 

σχετιζόταν με την αδιαφανή 

κατανομή των υπερωριών.  
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ΦΙΛΑΔεΛΦεΙΑ - ΧΑΛΚΗΔΟνΑ

νέα άγρια κόντρα έχει ξεσπάσει μετα-
ξύ της διοίκησης Γ. Βούρου και των 
εργαζόμενων του Δήμου, μετά τη μεγά-
λη διαμάχη γύρω από τον ηλεκτροφω-
τισμό. Αυτή τη φορά διαμαρτύρονται για 
την άθλια κατάσταση του αμαξοστασίου 
του Δήμου. 
Καταγγέλλουν μεταξύ άλλων πως στο 

αμαξοστάσιο δεν υπάρχουν αποδυτήρια 
ούτε και νερό για να πλυθούν οι εργα-
ζόμενοι ενώ υπάρχουν μόλις δύο χη-
μικές τουαλέτες και μία σε κοντέινερ. 
Στην είσοδο βρίσκεται ένας επικίνδυνος 
λάκκος 4 μέτρων. Κάνουν λόγο ακόμα 
για βουλωμένο βόθρο και λύματα που 
πέφτουν στο ποτάμι. 

Κόντρα 
μ. Κουτσάκη – εργαζόμενων 
Για τους παραπάνω λόγους το Σωματείο 
Εργαζομένων του Δήμου προχώρησε 
σε παύση των εργασιών τη Δευτέρα 
26/09 και κινητοποίηση στο γκαράζ. 
Στο χώρο βρέθηκε και ο Αντιδήμαρχος 
Καθαριότητας μ. Κουτσάκης, ο οποί-
ος δεσμεύτηκε πως εντός 20 ημερών 
θα έχουν υλοποιηθεί τα  αιτήματα που 
αφορούν τον περιβάλλοντα χώρο. 

Οι εργαζόμενοι, καταγγέλλουν πως λί-
γες μέρες νωρίτερα κ. Κουτσάκης σε 
άσχετη υπηρεσιακή συνάντηση, απρό-
κλητα κινήθηκε απειλητικά προς τον 
πρόεδρο του σωματείου, Γ. Ορταντζό-
γλου εξαπολύοντας απειλές εναντίον 
του. Αξίζει να αναφέρουμε πάντως πως 
ο Αντιδήμαρχος απολογήθηκε για τη 
συμπεριφορά του στο Δημοτικό Συμ-
βούλιο ζητώντας συγνώμη από τον 
πρόεδρο του Σωματείου. 

“ροντέο” το Δημοτικό Συμβούλιο 
Στην πρόσφατη συνεδρίαση του Δημο-

τικού Συμβουλίου τα πνεύματα οξύνθη-
καν όταν η Λαϊκή Συσπείρωση ζήτησε 
να συζητηθεί το θέμα των εργαζόμε-
νων. Ο πρόεδρος του ΔΣ κ. Κανταρέλης 
αρνήθηκε να εισαχθεί το θέμα ενώ δεν 
έδωσε το λόγο στα μέλη του σωματείου 
που βρίσκονταν στην αίθουσα.

Μετά από αυτή την εξέλιξη σύσσωμη η 
αντιπολίτευση αποχώρησε διαμαρτυ-
ρόμενη για τη συμπεριφορά της διοίκη-
σης. Από την πλευρά τους οι εργαζόμε-
νοι κατήγγειλαν το γεγονός και τόνισαν 
πως αν δεν λυθούν τα προβλήματα 
εντός των 20 ημερών τότε θα προχω-
ρήσουν σε επ’ αόριστον κλείσιμο του 
αμαξοστασίου. 

Δείτε το σχετικό στιγμιότυπο από τη συ-
νεδρίαση σκανάροντας τον παρακάτω 
σύνδεσμο. 

Σε άθλια κατάσταση το γκαράζ του Δήμου 
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Νέα φασιστική επίθεση σημειώθηκε 
στο Νέο Ηράκλειο το βράδυ της Τε-
τάρτης. νεαρός φασίστας προσέγγισε 
φοιτητή και του επιτέθηκε με γρο-
θιές, επειδή, όπως δήλωσε, φορού-
σε μπλούζα γνωστού συγκροτήματος 
του αντιφασιστικού χώρου.

Η άμεση αντίδραση του φοιτητή απώ-
θησε τον δράστη, ο οποίος τράπηκε 
γρήγορα σε φυγή. μάλιστα δυναμική 
ήταν και η αντίδραση της γειτονιάς 
με πολλούς περίοικους να σπεύδουν 
για βοήθεια στο περιστατικό.

Άλλη μια τραμπούκικη φασιστική επί-
θεση συμβαίνει στο Νέο Ηράκλειο. Δεν 
είναι τυχαίο που συνέβη την ίδια μέρα 

που είδαμε τις ναζιστικές προκλήσεις 
στο εφετείο στη συνέχεια της δίκης 
της εγκληματικής οργάνωσης “Χρυσή 
Αυγή”. Θυμίζουμε πως έχουν σημειω-
θεί αντίστοιχες επιθέσεις και τα προη-
γούμενα χρόνια, με πιο πρόσφατη την 
επίθεση “τάγματος” στην πλατεία του 
Ηρακλείου τον Οκτώβρη του 2021.

Το περιστατικό καταδίκασε με ανακοί-
νωση τους οι:ΣΥΡΙΖΑ Ηρακλείου, ο 
υποψ. Δήμαρχος Γιώργος Παπαδημη-
τρίου, η Λαϊκή ενότητα και η ΚεερΦΑ 
Ηρακλείου. Αντιφασιστική παρέμβα-
ση πραγματοποίησε η Νεολαία ΣΥΡΙΖΑ 
Βόρειας Αθήνας μοιράζοντας σχετική 
ανακοίνωση και κρεμώντας πανό.  

ΗρΑΚΛεΙΟ 

νέα φασιστική επίθεση σε φοιτητή 

Ηχηρό «ράπισμα» στη δημοτική αρχή 
της κας Θωμαΐδου αποτελεί η απόφα-
ση του Συμβουλίου της επικρατείας 
με την οποία κρίνει ως μη νόμιμη τη 
σύνθεση της Ββαθμιας σχολικής επι-
τροπής όπως αυτή έγινε το 2019. 

Η συγκεκριμένη σύνθεση προξένησε 
θύελλα αντιδράσεων και διαφωνιών 
από την αντιπολίτευση, ειδικά από την 
παράταξη Μανούρη, επειδή με τρόπο 
αυθαίρετο παρακάμφθηκαν οι δύο 
αρχαιότεροι διευθυντές, επειδή εί-
ναι στελέχη της παράταξης μανούρη 
(Μίλτος Καναβός και Δημήτρης Πα-
νταγιάς). Σύμφωνα όμως με το νόμο 
θα έπρεπε να συμμετέχουν στη σχολι-
κή επιτροπή ως αρχαιότεροι διευθυ-
ντές. Οι ίδιοι προσέφυγαν μάλιστα στο 
ΣτΕ μετά τη μη ενασχόληση της Απο-
κεντρωμένης Διοίκησης με το θέμα. 

Σαφώς και η συγκεκριμένη απόφαση 
αποτελεί κόλαφο για τη δημοτική αρχή 

και την κα Θωμαΐδου και είναι ακόμα 
ένας κρίκος στην αλυσίδα των αυθαι-
ρεσιών και της παραβίασης των κανό-
νων λειτουργίας τοπικής αυτοδιοίκη-
σης από τη δημοτική αρχή της Νέας 
Ιωνίας. Δημιουργεί σοβαρά προβλή-
ματα γιατί εδώ και δυόμισι χρόνια 
λαμβάνονται αποφάσεις από μία σύν-
θεση η οποία κρίθηκε παράνομη. Από 
τη δημοτική αρχή αναζητείται διέξο-
δος στο αδιέξοδο. Το θέμα έθεσε στο 
δημοτικό συμβούλιο ο επικεφαλής 
της μείζονος Παναγιώτης Μανούρης 
χωρίς φυσικά να πάρει οποιαδήποτε 
απάντηση από τη Δέσποινα Θωμαΐδου. 
Τι θα μπορούσε άλλωστε να πει; 

νεΑ ΙΩνΙΑ  

«ράπισμα» από Στε: 
Παράνομη η σύνθεση 

της Ββαθμιας σχολικής επιτροπής 

Φωτο αρχείου από παλαιότερη επίθεση
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νεΑ ΙΩνΙΑ

με τον Π. μανούρη ο πρόεδρος του εΒεΑ Π. ραβάνης

Προ ολίγων ημερών ανακοι-
νώθηκε η συνεργασία με τον 
επί 16 συνεχόμενα χρόνια 
πρόεδρο του Βιοτεχνικού 
επιμελητηρίου της Αθήνας, 
Παύλο ραβάνη. Πρόκειται 
για μια πολύ σημαντική συ-
νεργασία για την εμπορική 
πόλη της Νέας Ιωνίας, αφού 
ο Π. Ραβάνης θεωρείται άρι-
στος γνώστης των προβλη-
μάτων και των δυνατοτήτων 
του εμπορικού κόσμου
Ο ίδιος, δήλωσε ότι «συ-
ντάσσεται με τον Παναγιώτη 

Μανούρη για τη στήριξη των 
επαγγελματιών και επιχει-
ρήσεων του Δήμου, παρέχο-
ντας την πολύχρονη γνώση 
και εμπειρία του στον τομέα 
της επιχειρηματικότητας και 
στα θέματα της Διοίκησης». 
Στόχος του είναι η αναμόρ-
φωση του επιχειρηματικού 
περιβάλλοντος του Δήμου, 
η στήριξη των επιχειρήσεων 
για να κερδηθεί το στοίχημα 
της επόμενης ημέρας: η ου-
σιαστική επανεκκίνηση και 
η βιώσιμη ανάπτυξή τους.

«Με πλούσιο απόθεμα σε 
εμπειρία και άριστος γνώ-
στης- από την εφηβική του 
ηλικία ακόμη - του «επιχει-
ρηματικού χάρτη» της περι-
οχής της νέας Ιωνίας, μιας 
παραδοσιακά βιοτεχνικής 
περιοχής, έχει τα αναγκαία 
προσόντα, να υπηρετήσει 
τους δημότες και να βοηθή-
σει το Δήμο» σημειώνει η 
παράταξη. 

Ο Παναγιώτης μανούρης, 
δήλωσε πως «η συμπόρευ-

σή προσθέτει σημαντική 
βαρύτητα στη κοινή προ-
σπάθεια, για να ανακόψου-
με την πτωτική πορεία της 
νέας Ιωνίας και να την ανα-
γάγουμε εκεί που της αξί-
ζει». «Οι αδιαμφισβήτητες 
γνώσεις του, η πολύχρονη 
εμπειρία του, η διαρκής ενα-
σχόλησή του με τα κοινά των 
επαγγελματιών και βιοτε-
χνών, αποτελούν σημαντική 
παρακαταθήκη για την πόλη 
μας.» κατέληξε. 

ΛΥΚΟΒρΥΣΗ – ΠεΥΚΗ 

Δε θα είναι ξανά υποψήφιος ο Τάσος μαυρίδης 
Την απόφασή του να απο-
συρθεί από την αυτοδιοι-
κητική σκηνή ανακοίνωσε 
ο Δήμαρχος Λυκόβρυσης-
Πεύκης κ. Τάσος μαυρίδης 
σε συνέντευξη τύπου που 
παραχώρησε. Κάνοντας 
έναν απολογισμό σημείωσε 
πως έκλεισε ένας επιτυχη-
μένος και σημαντικός κύ-
κλος στη ζωή του. Υποστή-
ριξε ότι έγιναν έργα πνοής 
που αναβάθμισαν την ποιό-
τητα ζωής των δημοτών. Δεν 
παρέλειψε να κάνει και την 
αυτοκριτική του λέγοντας 

ότι έγιναν λάθη, τα οποία 
ήταν χωρίς δόλο. 

Παρόντες στην συνέντευξη 
ήταν οι Δήμαρχοι Χολαργού 
Ηλ. Αποστολόπουλος, Ηρα-
κλείου Ν. Μπάμπαλος και 
Γαλατσίου Γ. Μαρκόπουλος.

Δήμος μπροστά: 
Πολιτική νίκη η απο-
χώρηση μαυρίδη
Η παράταξη του μάριου Ψυ-
χάλη σχολίασε πως «η από-
φαση του Τάσου Μαυρίδη 
αποτελεί πολιτική νίκη μετά 

από την πίεση της κοινωνί-
ας». «Αντίπαλος μας δεν εί-
ναι κανένα πρόσωπο, αλλά 
τα προβλήματα του Δήμου 
Λυκοβρυσης – Πεύκης» ση-
μείωσε μεταξύ άλλων. 

Με τη συνέντευξη τύπου 
επισφράγισε το γεγονός που 
έδειχναν - μεταξύ άλλων - οι 
πολύ συχνές απουσίες του 
από το δημοτικό συμβούλιο. 
Μετά από αυτήν την εξέλιξη 
η παράταξη Μαυρίδη κλυ-
δωνίζεται, αφού μνηστήρες 
υπάρχουν πολλοί.

μια σημαντική προσθήκη εξασφάλισε η παράταξη του Παναγιώτη μανούρη

Παρόντες στην συνέντευξη ήταν οι 
Δήμαρχοι Χολαργού κος Ηλ. Αποστο-

λόπουλος, Ηρακλείου Ν. Μπάμπαλος 
και Γαλατσίου Γ. Μαρκόπουλος 
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Οι δράσεις του Στέφανου Γατσούλη 

Συνέντευξη στο δημοσιογράφο 
τοπικής αυτοδιοίκησης Χάρη 
Κουγιουμτζόπουλο (myota.gr) 

παραχώρησε ο υποψήφιος 
δήμαρχος νέας Φιλαδέλφειας 
νέας Χαλκηδόνας Στέφανος 
Γατσούλης.

Το θέμα της συνέντευξης ήταν υπο-
ψηφιότητα και τα βασικά ζητήματα 
που θέτει ο Στέφανος Γατσούλης 
στην πορεία προς τις εκλογές, με 
βασικά την καθαριότητα, την ποιότη-
τα του πράσινου, τη στάθμευση και 
το κυκλοφοριακό.

Στο ερώτημα του Χάρη Κουγιουμ-
τζόπουλου για ποιό λόγο να σας 
προτιμήσει ο ψηφοφόρος του Δή-
μου σας ο Στέφανος Γατσούλης απά-
ντησε:
“Γιατί έχω δοκιμαστεί στη διοίκηση 
του Δήμου της νέας Φιλαδέλφει-
ας, έχω δείξει ποιος είμαι, έχω φέ-
ρει αποτελέσματα κατά την περίοδο 
2003-2006, όπου υπήρξα αντιπρόε-
δρος της δημοτικής επιχείρησης και 
πρόεδρος του δημοτικού συμβουλί-
ου...επιδιώκω τη συναίνεση και τη 
συνεννόηση εντός του δημοτικού 
συμβουλίου, της ομάδας διοίκησης 
καθώς και με τους εργαζόμενους, 
πράγμα το οποίο σήμερα δε συμ-
βαίνει…

Δείτε τη συνέντευξη σκανάροντας 
τον κωδικό:

Στην εκδήλωση στον Πο-
δονίφτη η “Σύγχρονη Πόλη 
– Στέφανος Γατσούλης”
Αντιπροσωπεία της δημοτικής μας 
παράταξης “Σύγχρονη Πόλη” παρα-
βρέθηκε στην εκδήλωση που διορ-
γάνωσε ο σύλλογος “Πολίτες υπέρ 

των ρεμάτων – ρΟΗ ” την Κυριακή 
9 Οκτωβρίου στον Ποδονίφτη.
Η εκδήλωση διοργανώθηκε στην 
επέτειο της προσφυγής στο Συμ-
βούλιο της Επικρατείας κατά της 
τσιμεντοποίησης του Ποδονίφτη η 
οποία στέφθηκε με επιτυχία.

Η θέση της παράταξής μας είναι 
ανοιχτά ποτάμια με ήπιες αντι-
πλημμυρικές παρεμβάσεις στα 
οποία να προστατεύεται η χλωρίδα 
και η πανίδα του οικοσυστήματος.

Τη “Σύγχρονη Πόλη” εκπροσώπη-
σαν οι κ.κ Βασιλάκη Λεμονιά, Συ-
κουτρής Τάσος και Χατζηαβραμί-
δης Στέλιος

Δήλωση του Στέφανου 
Γατσούλη για το κυκλοφορι-
ακό και τη στάθμευση
Με δήλωση για το παρεπόμενο της 
επιστροφής της ΑΕΚ στο φυσικό 
της χώρο, το θέμα της κυκλοφο-
ρίας και της στάθμευσης τοπο-
θετήθηκε ο υποψήφιος Δήμαρχος 
Ν. Φιλαδέλφειας – Ν. Χαλκηδόνας 
Στέφανος Γατσούλης. 
“Τα τελευταία χρόνια οι δυο δη-
μοτικές αρχές που διοίκησαν δεν 
φρόντισαν να αντιμετωπίσουν τα 
δυο σοβαρά αυτά προβλήματα. Εί-
ναι απόλυτη προτεραιότητα για την 
πόλη η αντιμετώπισή τους”. 

Οι πόλεις μας χρειάζονται μια δη-
μοτική αρχή στήριγμα για την ΑΕΚ 
αλλά ταυτόχρονα να ασχολείται με 
την επίλυση των προβλημάτων 
των κατοίκων

Δείτε ολόκλη-
ρη τη δήλωση 
σκανάροντας τον 
κώδικα:  

Συνέντευξη με τον
Χάρη Κουγιουμτζόπουλο

   Ξένη δημοσίευση
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«Κάθε πρωί που ξυπνώ, βιώνω μία 
από τις μεγαλύτερες απολαύσεις: να 
είμαι ο Σαλβαδόρ νταλί»!

Μέσα από τα λόγια του διάσημου Καταλανού 
εικαστικού, νιώθουμε το μέγεθος της φι-
λαρέσκειας, του ναρκισσισμού και του εθι-
σμού του στη δόξα και το χρήμα. Στην εποχή 
μας, που ο ίδιος ονόμασε «ηλίθια», ο Νταλί, 
με τις εκκεντρικές του προτιμήσεις και τους 
εικαστικούς παροξυσμούς του, αποτελού-
σε μόνιμη πρόκληση. Σήμερα πια αναγνω-
ρίζεται ως μια από τις πραγματικά μεγάλες 
φυσιογνωμίες της μοντέρνας τέχνης, δίπλα 
στον Πικάσο, το Ματίς, το Ντυσάν κ.ά.

Γεννημένος στην πόλη Φιγέρας της Ισπανί-
ας (1904-1989), συνδέθηκε με το καλλιτε-
χνικό κίνημα του Υπερρεαλισμού στο οποίο 
ανήκε για ένα μεγάλο διάστημα. Είχε συχνά 
θεωρηθεί υποστηρικτής του φασιστικού 
καθεστώτος του Φράνκο στην Ισπανία και 
οι πολιτικές του απόψεις ήταν άλλωστε και 
η αιτία της διαμάχης του με πολλά από τα 
μέλη του υπερρεαλιστικού κινήματος. Ξε-
πουλώντας το αδιαμφισβήτητο ταλέντο του 
στην αγορά του ξέφρενου καταναλωτισμού, 
ο Νταλί δημιούργησε το μοντέλο του καλ-
λιτέχνη που επιλέγει να ζει σκόπιμα κάτω 
από τα φώτα των μέσων ενημέρωσης, 
εκτοξεύοντας στα ύψη την αγοραστική δύ-
ναμη των έργων του.

Ο πατέρας του Νταλί ήταν σεμνότυφος σε 
ότι αφορούσε την ανάπτυξη του γιού του. 
Για να αποτρέψει μια σχέση που νόμιζε 
πως είχε, άφησε ανοικτό, όπως ισχυρίζε-
ται ο Νταλί, πάνω στο πιάνο στο καθιστι-
κό ένα βιβλίο με έγχρωμες εικόνες των 
αφροδίσιων νοσημάτων. Το περιστατικό 
αυτό επηρέασε βαθιά το νεαρό τότε ζω-
γράφο, που στο μυαλό του, για ένα μεγάλο 
μέρος της καλλιτεχνικής του δημιουργίας, 
ο έρωτας και ο θάνατος ήταν οι δύο όψεις 
του ίδιου νομίσματος. Ο τρόπος που αντι-
λαμβανόταν τη σεξουαλικότητα επηρεά-
στηκε από τις πολυάριθμες σεξουαλικές 
νευρώσεις που τον κατέτρεχαν από την 
παιδική και νεανική του ηλικία. Αντί να 
κρύψει ή να απωθήσει τα τραυματικά 
αυτά συναισθήματα, ο Νταλί τα καλλιέρ-
γησε και τα χρησιμοποίησε ως βάση σε 
πολλά έργα του. 

Στα τέλη της δεκαετίας του 1930 και στις αρ-
χές της δεκαετίας του 1940, ο Νταλί έφτια-
ξε πολλές διπλές απεικονίσεις βασισμένες 
στο ανθρώπινο κρανίο, ισχυρό σύμβολο 
θανάτου και υπενθύμιση της ανθρώπινης 
θνητότητας. Τα έργα που απεικονίζουν 
κρανία με αυτόν τον τρόπο, είναι γνωστά 
ως «μην ξεχνάς πως είσαι θνητός» ή «μα-
ταιότητες» (vanitas). Για τον Νταλί ωστόσο, 
το ανθρώπινο κρανίο δεν συνδεόταν μόνο 
με το θάνατο και τη θνητότητα, αλλά και με 
το σεξ και την ερωτική επιθυμία, στοιχεία 
άρρηκτα συνδεδεμένα με το θάνατο στο 
μυαλό του. Στο ευρηματικό έργο με τίτλο: 
«μπαλαρίνα, Κεφάλι του θανάτου» (1939), 

ένα σεμνότυφο και σαγηνευτικό κορίτσι, 
με φούστα μπαλαρίνας, σχηματίζει τα χα-
ρακτηριστικά του προσώπου του κρανίου, 
που φαίνεται πίσω του σαν ραγισμένος και 
ανεστραμμένος γιγάντιος αμφορέας (εικ.1). 
Τα λυγισμένα χέρια του κοριτσιού και η 
μαύρη μαντίλα του σχηματίζουν τα μάτια, 
η ραγισμένη ρινική κοιλότητα σχηματί-
ζεται από ένα μαύρο φουλάρι που πέφτει 
γύρω από το λαιμό του, ενώ ο ποδόγυρος 
της φούστας υποδηλώνει τα σάπια δόντια. 
Η εικονιζόμενη  σύνθεση συμβολίζει πολύ 
εύστοχα τη στάση του Νταλί ως προς τις 
σαρκικές σχέσεις με τις γυναίκες, αφού τις 
θεωρεί σαγηνευτικούς πειρασμούς, που 

μπορούν να μολύνουν το σύντροφό τους 
με φρικτές και εξουθενωτικές σεξουαλικά  
μεταδιδόμενες ασθένειες.

Η ταύτιση του σεξ με το θάνατο και ο 
φόβος των σεξουαλικά μεταδιδόμε-
νων ασθενειών εκφράζονται και σε ένα 
άλλο έργο του Νταλί, «Άτιτλο» (εικ.2), 
το οποίο ήταν μέρος μιας καμπάνιας με 
τίτλο «Στρατιώτη, φυλάξου». Το 1942, 
όταν η Αμερική μπήκε στο Δεύτερο Πα-
γκόσμιο Πόλεμο, τα αφροδίσια νοσήματα 
θέριζαν τους φαντάρους που μόλις είχαν 
στρατολογηθεί. Σε αυτή την εντυπωσιακή 
σύνθεση, ένας φαντάρος έχει καρφώσει 
το βλέμμα του πάνω σε δύο ελκυστικές 
γυναίκες που στέκονται προκλητικά κάτω 
από το φανάρι του δρόμου που στο φως 
του πετούν πλήθος νυχτερίδες, σύμβολα 
θανάτου. Ο Νταλί δημιουργεί μια εξαι-
ρετική διπλή απεικόνιση, στην οποία οι 
γυναίκες συνθέτουν κι ένα κρανίο, με τα 
καλσόν και τις ζαρτιέρες τους στη θέση 
των δοντιών και τα σκυμμένα κεφάλια 
τους στη θέση των ματιών. 

Η πολυσχιδής και ιδιόρρυθμη προσωπι-
κότητα του Νταλί ξεδιπλώθηκε σε κάθε 
έκφανση της δραστηριότητάς του.  Χρησι-
μοποίησε το στοιχείο της πρόκλησης και 
του σκανδάλου σε όλη τη διάρκεια της 
ζωής του, τόσο δημόσια όσο και μέσα από 
τα έργα του. Όπως ο ίδιος αναφέρει: «Για 
μένα, πρέπει πάντα ο ερωτισμός να είναι 
άσχημος, η αισθητική θεϊκή και ο θάνα-
τος όμορφος».

« Όταν ο νταλί ζωγραφίζει 
τον  Έρωτα ως θάνατο»

Γράφει η 
Δρ  Στέλλα Μουζακιώτου
Ιστορικός Τέχνης
Ελληνικό Ανοικτό Πανεπιστήμιο
& Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής
Επιμελήτρια Εκθέσεων
stellamouzak@yahoo.gr
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ΛΥΚΟΒρΥΣΗ-ΠεΥΚΗ

μεροληπτικό διαμοιρασμό χρημάτων καταγγέλλει ο Σ.ε.Π.ε. 
Ο Σύλλογος εκπαιδευτικών Πρωτοβάθ-
μιας εκπαίδευσης Αμαρουσίου καταγ-
γέλλει τη ΔεΠ του Δήμου Λυκόβρυ-
σης – Πεύκης ότι μεροληπτεί υπέρ των 
σχολικών μονάδων της Δευτεροβάθμιας 
εκπ/σης σχετικά με τον διαμοιρασμό 
των χρημάτων των λειτουργικών ανα-
γκών των σχολείων. Μάλιστα τονίζει πως 
«θέλοντας να αποφύγει η Δημοτική Αρχή 
του Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης τις 
δίκαιες και αιτιολογημένες διαμαρτυρίες 
μας καταφεύγει στην δια περιφοράς συ-
νεδρίαση της Δ. Ε. Π.».
«Συνεχίζει έτσι τις μεροληπτικές και απα-
ράδεκτες μεθοδεύσεις της στον τρόπο με 
τον οποίο διαμοιράζονται τα χρήματα των 
λειτουργικών δαπανών των σχολείων, τα 
οποία δεν φτάνουν σε καμία περίπτωση 
να καλύψουν το κόστος των αυξημένων 
αναγκών των σχολικών μονάδων λόγω 
της ενεργειακής κρίσης και της ακρί-
βειας» αναφέρει ο Σ.Ε.Π.Ε.

Κατά τη συζήτηση του θέματος στο Δη-
μοτικό Συμβούλιο ο κ. Ψυχάλης υπο-
στήριξε πως ο Δήμος δεν αποδίδει όσα 
εισπράττει για τα σχολεία και οι σχολι-
κές επιτροπές υποχρηματοδοτούνται. 
Το θέμα σχολίασε και ο επικεφαλής της 
ΛΑΣ κ. Κυριακίδης τονίζοντας πως ενώ 
τα έξοδα αυξάνονται, τα χρήματα στα 
σχολεία παραμένουν τα ίδια. 

μεΤΑμΟρΦΩΣΗ

Ακόμα μια δίωξη εργαζομένης 
από τον Στράτο Σαραούδα
Άλλη μια δίωξη καταγγέλλουν εργαζόμενοι 
του Δήμου μεταμόρφωσης από τον Δήμαρ-
χο Στράτο Σαραούδα. «Απέκτησαν βρεφική 
πισίνα οι παιδικοί σταθμοί του Δήμου μας 
και ο Δήμαρχος μας το κρατάει κρυφό» 
σχολιάζει καυστικά η ΔΑΣ ΟΤΑ Μεταμόρ-
φωσης
Συγκεκριμένα η ΔΑΣ υποστηρίζει πως συνα-
δέλφισσα τους μετακινήθηκε αναγκαστικά 
στον παιδικό σταθμό ενώ είναι γυμνάστρια 
με ειδικότητα την κολύμβηση! Αυτό «έγινε 
μετά από άρνηση της ίδιας να υπογράψει με-
λέτη προμήθειας 
ειδικών χημικών 
σκευασμάτων για 
τη χλωρίωση της 
δημοτικής πισίνας 
(που πηγαίνουν 
τα παιδιά και οι 
γονείς της πόλης 
μας!) χωρίς να 
υπάρχει υπογρα-
φή της τεχνικής 
υπηρεσίας του 
δήμου». 
«Όποιος προϊστά-
μενος από εδώ 

και μπρος δεν υπογράφει τις μελέτες που 
φέρνω θα φεύγει!» καταγγέλλουν πως απεί-
λησε ο Στράτος Σαραούδας. 
Η ΔΑΣ τονίζει πως «η συναδέλφισσα, που 
καθαιρέθηκε εν ψυχρό, συμμετείχε και αυτή 
στο ψηφοδέλτιο μας. Φαίνεται ότι η ιστορία 
επαναλαμβάνεται και μάλιστα ως φάρσα.»
«Η τρομοκρατία που προσπαθεί να επιβάλει 
δεν θα περάσει. Τα όσα γίνονται στο δήμο μας 
δεν προσβάλουν μόνο την συναδέλφισσα, 
αλλά και τον κάθε εργαζόμενο και τον κάθε 
δημότη» καταλήγει.
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νεΑ ΙΩνΙΑ

Ζήτησε νομιμότητα και η δημοτική αρχή τον μηνύει
Περνάει σε νέο 
«level» την αντιπα-
ράθεση με τους πολί-
τες η δημοτική αρχή 
της νέας Ιωνίας. Με 
απόφαση της Οικο-
νομικής Επιτροπής, η 
οποία ελήφθη μόνο με 
τις ψήφους της διοίκη-
σης, αποφασίστηκε να 
κατατεθεί μήνυση σε 
βάρος επιχειρηματία ο 
οποίος είχε ζητήσει να 
ελεγχθεί ο δήμος για 
παράνομη παραχώρη-
ση τραπεζοκαθισμά-
των. Στα αιτήματα του 
προφορικά γραπτά και 

με εξώδικο δεν έλαβε 
απαντήσεις και κυρί-
ως δεν έγιναν πράξεις 
αφού όπως αναφέρει 
υπάρχει ευνοούμενος 
ημέτερος με παραχώ-
ρηση χώρου για τρα-
πεζοκαθίσματα πολ-
λαπλάσια αυτής που 
δικαιούται νόμιμα. 

Η άρνηση της διοίκη-
σης να πράξει τα νό-
μιμα, σύμφωνα με τον 
επιχειρηματία, οδήγη-
σε στην κατάθεση μή-
νυσης εκ μέρους του 
κατά της Δημάρχου 

και των δύο αρμοδί-
ων Αντιδημάρχων. Η 
γνωστοποίηση της κα-
τάθεσης της μήνυσης 
ενόχλησε τη δημοτική 
αρχή και τα θιγόμενα 
πρόσωπα, αντί να απα-
ντήσουν με δικές τους 
προσωπικές μηνύσεις 
και με τα έξοδα από 
την τσέπη τους, πήραν 
απόφαση τις μηνύσεις 
να τις κάνει ο δήμος 
και φυσικά να πληρώ-
σει αυτός τα έξοδα. Και 
"μαχητές" και με έξο-
δα άλλων. 

ΗρΑΚΛεΙΟ 

νόμιμα τα καύσιμα από την πλαϊνή πόρτα
Στο αρχείο μπήκε η υπόθεση 
των καυσίμων της «πλαϊνής 
πόρτας», όπως αποκαλύφθη-
κε ότι τροφοδοτήθηκαν οχή-
ματα του Δήμου Ηρακλείου 
Αττικής 

Δημοτικοί σύμβουλοι της αντι-
πολίτευσης είχαν καταθέσει 
μηνυτήρια αναφορά κατά πα-
ντός υπευθύνου μετά τα στιγ-
μιότυπα που έδειχναν απορ-
ριμματοφόρο του Δήμου να 
βάζει καύσιμα από την πλαϊνή 
πόρτα, χωρίς μετρητή, σε βεν-
ζινάδικο από το οποίο προμη-
θευόταν καύσιμα.

επίθεση μπάμπαλου σε 
αντιπολίτευση – Έντονη 
αντιπαράθεση Πέτρου - 
Βλασσόπουλου

Ο Δήμαρχος, νίκος μπάμπα-
λος, αναφέρθηκε για περίπου 
15 λεπτά στην εν λόγω υπό-
θεση κάνοντας επίθεση στην 
αντιπολίτευση και στον πρώην 

Δήμαρχο, Παντελή Βλασσό-
πουλο. Υποστήριξε ότι «κά-
ποιοι έριχναν λάσπη επί ενά-
μιση χρόνο προσπαθώντας να 
κατασκευάσουν ενόχους ενό-
ψει εκλογών». 

Σε αυτή την επίθεση του κ. 
Μπάμπαλος ζήτησε να απα-
ντήσει ο κ. Βλασσόπουλος με 
τον πρόεδρο του Δημοτικού 
Συμβουλίου Γιώργο Πέτρου 
να αρνείται να του δώσει τον 
λόγο. Ο πρώην Δήμαρχος κα-
τήγγειλε τη συμπεριφορά του 
προέδρου και υποστήριξε πως 
είναι ντροπιαστική η στάση 
του και στη συνέχεια αποχώ-
ρησε από τη διαδικασία. 
                                                                                                                                 
Δεν είναι η πρώτη φορά που 
δημοτικός σύμβουλος της αντι-
πολίτευσης έρχεται σε αντιπα-
ράθεση με τον κ. Πέτρου. Επι-
πλέον, στην ίδια συνεδρίαση 
αρνήθηκε και την εισαγωγή του 
θέματος των σχολείων, επικα-
λούμενος τον κανονισμό. 
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